
 

Schriftelijke vragen betreft visie de Kuilen 

Mill, 20 januari 2019 

Onderwerp: Ontwikkelingen trainen/crossen op crossbaan De kuilen 

Het college wordt verzocht de volgende schriftelijke vragen te beantwoorden n.a.v.: 

- RIB 2018-40 

- Geagendeerde visie de Kuilen in de gemeenteraad van 7 februari 

 

AB’90 heeft de volgende vragen rond dit onderwerp.  

 Is er ruimte voor een ‘second opinion’ betreft het mogelijke verlengen van de huidige 

erfpacht overeenkomst? En wat zijn de eventuele consequenties? 

 Wat maakt de situatie in Mill anders dan bv. Boekel of andere crossbanen in Brabant?  

 Wat is de belangrijkste reden dat de erfpacht niet verlengd kan/mag worden? Is er 

aantoonbare schade aan de natuur veroorzaakt door het crossen?  

 Met welke partijen spreekt de gemeente over de beëindiging van de erfpacht op 14 april 

aanstaande? Wordt er naast de erfpachters ook gesproken met gebruikers van het 

crosscircuit zoals vereniging De Zandhazen? 

 Wat gaat er na 14 april 2019 gebeuren met het circuit de kuilen en de gebouwen 

(crossbaan)? Denkt de gemeente dat het circuit te behouden is voor evenementen? Zo ja op 

welke wijze?  

 Wat is de bedoeling van de beoogde verwijdering van de hekken rondom de huidige 

crossbaan? Dienen deze volledig verwijderd te worden of worden er slechts enkele 

openingen gemaakt? Stel de hekken moeten geopend of verwijderd worden wie is 

verantwoordelijk?  

 Hoe gaat de gemeente bij opening of volledige verwijdering van de hekken rondom de baan 

voorkomen dat er illegaal gebruik wordt gemaakt van de crossbaan en deze zo mogelijk 

(onherstelbaar) vernield wordt en er alsnog geen evenementen meer georganiseerd kunnen 

worden?  

 Hoe gaat de gemeente om met de verschillende wensen van gebruikers enerzijds kunnen 

organiseren van crosswedstrijden & evenementen en anderzijds de ruimte te kunnen bieden 

om een aanwezige grote aanhang trainingsfaciliteiten te bieden?  

 Stel dat elektrisch crossen een realistisch alternatief wordt mag er dan wel getraind worden 

op deze locatie van circuit de kuilen? Binnen welke termijn kan met elektrisch crossen (of 

elke andere milieuvriendelijke ontwikkeling) de trainingsfaciliteiten terug herstellen op 

crossbaan de Kuilen? Tot wanneer blijft deze optie beschikbaar? 

 Is er gekeken naar mogelijkheden voor een alternatieve locatie voor een crossterrein binnen 

onze gemeente? Is een indoor cross faciliteit in onze gemeente een mogelijk alternatief? Is 

het college bereid om indien mogelijk medewerking te verlenen aan alternatieven in onze 

gemeente voor de trainingsbehoefte van vereniging de Zandhazen?  

 Welke mogelijkheden heeft de gemeente om medewerking te verlenen aan bv. (tijdelijke) 

off-road routes in onze gemeente? Kunnen er een aantal zogenaamde maisplak cross events 

gerealiseerd worden om op een alternatieve wijze in de trainingsbehoefte te voorzien?  

Met vriendelijke groet, 

Fractie Algemeen Belang ‘90 


